
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-01-24, § 37 

 
 Tid: 24 januari 2006 kl 9.00 – 09.55  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 24 januari 2006 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Björn Nyström (kd) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Lars Bengtson (m) 
Hannah Ekeroos (kd) 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s) 
Berthold Gustavsson (m), tjänstgörande 
Bo Holmberg (s) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s), tjänstgörande 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 
 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Henrik Christiansson, 
Göran Gahm, Eva Leijon och Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln 
Kristina Söderlund. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi (s) hälsade samtliga välkomna till nämndens första 
sammanträde 2006. 

 
 § 37 

Upphandling av lånecyklar 
Dnr 2005-006-00739 
 
Trafikkontoret hade den 18 januari 2006 avgivit tjänsteutlåtande med förslag till beslut 
i rubricerade ärende. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag i tjänsteutlåtandet. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) 
och Per Bolund (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga O1. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och 
Per Bolund (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att godkänna trafikkontorets 
förslag till beslut, att göra om upphandlingen enligt förutsättningarna som återfinns i 
tjänsteutlåtandet daterat 18 januari 2006, att uppdra åt trafikkontoret att göra om 
upphandlingen av lånecyklar enligt trafiknämndens direktiv samt ge trafikdirektören i 
uppdrag att fatta tilldelnings- och anskaffningsbeslut, att omedelbart justera beslutet 
och att i övrigt anföra: 
 

Trafiknämnden vill understryka vikten av att lånecykelprojektet genomförs och 
att lånecyklarna kommer på plats under sommaren 2006. Trafikkontoret måste nu 
på alla sätt underlätta för ett snabbt införande av lånecyklar i Stockholm. 

 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Madeleine 
Sjöstedt (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) samt tjänstgörande 
ersättaren Berthold Gustavsson (m) enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Madeleine 
Sjöstedt (fp), Claes Fleming (fp) och Björn Nyström (kd) samt tjänstgörande 
ersättaren Berthold Gustavsson (m) enligt bilaga O2. 
 
Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 



  

 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 37, bilaga O1 
 
Trafiknämnden 2006-01-24 

 
  Tillhör ärende 37 
  
  Upphandling av lånecyklar 
 
  Mirja Särkiniemi m.fl. (s) 
  Ann-Marie Strömberg (v) 
  Per Bolund (mp) 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att godkänna trafikkontorets förslag till beslut 
 
att göra om upphandlingen enligt förutsättningarna som återfinns i tjänsteutlåtandet   
 daterat 18 januari 2006. 
  
att uppdra åt trafikkontoret att göra om upphandlingen av lånecyklar enligt 

trafiknämndens direktiv samt ge trafikdirektören i uppdrag att fatta tilldelnings- 
och anskaffningsbeslut 

 
att omedelbart justera beslutet 
 
att i övrigt anföra 
 
Trafiknämnden vill understryka vikten av att lånecykelprojektet genomförs och att  
lånecyklarna kommer på plats under sommaren 2006. Trafikkontoret måste nu på alla 
sätt underlätta för ett snabbt införande av lånecyklar i Stockholm. 



  

Tillhör § 37, bilaga O2 
 
  Trafiknämnden 2004-01-24 
 
  Tillhör ärende 37 
 
  Upphandling av lånecyklar 
    
  Sten Nordin m fl (m) 
  Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
  Björn Nyström (kd) 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Det vore bra om den socialistiska majoriteten lät kontoret arbeta med viktiga 
trafikfrågor som att förbättra framkomligheten i staden, i stället för att belasta kontoret 
med diverse ogenomtänkta och icke genomförbara projekt.  
 
 
 


